
Podle informace z posledních Hrabovských listů bylo investováno do vzduchotechniky téměř nové

školky cca 3,40 mil. Kč.

Co v původním projektu chybělo nebo bylo špatně, že musela být tato investice vynaložena?!

Děkuji za informaci!

 


